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Styrelsen 

PROTOKOLL 
 

Ärende:  Styrelsemöte SNBK 

 

Tid:  2012-08-28  Kl.18.30 

 

Plats:  Skepparplatsen 

 

Närvarande: Milan Kolar 

  Ingvar Gävert 

  Per-Inge Södergren 

  Curt Ellqvist 

  Claes Backlund 

  Tony Johansson 

  Mårten Andersson 

  Stefan Norberg 

 

§1        Öppnande av mötet.            
Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar. Föregående protokoll läggs 

till handlingarna. 

 

§2        Genomgång av det ekonomiska läget. 
Tony redogjorde för det ekonomiska läget, se bilaga 1 och 2. 

- Kjell-Åke Åström har tagit väldigt lite betalt för kajförstärkningen! 

- Avtalet för vinterförhyrare måste revideras. Det ska framgå att all 

kringutrustning ska bort från uppställningsplatsen när båten är sjösatt. 

- 60 varvsmedlemmar kommer att debiteras 500 kr avseende 

investeringsfonden per 30 september. Curt mailar ut en förklaring 

angående detta till samtliga 75 berörda. 

 

§3       Hur agerar vi vidare gällande medlemmar som inte gör rätt för sig? 

           Mats Nicolaisen och Johnny Börjegård har de största skulderna till          

           SNBK.  

           Till varvsmötet i oktober läggs ett extra årsmöte där uteslutning   

           av medlem blir en punkt.  

           Profina agerar för att hitta en lösning för den förstnämnda  personen. 

           Ingvar informerar Curt Bäck om att han inte ska hjälpa Johnny med  

           båtlyft innan skulderna är reglerade. 

En annan punkt på årsmötet kommer att gälla styrelsens förslag om att vi, 

för att slippa fler ärenden av ovanstående karaktär, har rätt att kontrollera 

en varvsplatsköpares ev. betalningsanmärkningar innan köpet blir giltigt. 

I samband med det ska styrelsen också ta fram ett formulär för försäljning 

av varvsplats. Det ska där framgå vilka förpliktelser som åligger en varvs-
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delägare. Claes ansvarar för att ett förslag till detta tas fram och skickas på 

remiss till styrelsemedlemmarna.  

§4   Varvsfrågor 

Enkät gällande kranfrågan: Milan och Claes tar fram ett förslag som  

skickas till övriga styrelsemedlemmar för synpunkter. Därefter utskick. 

Ingvar kollar med Kenneth Hedberg om hur han tänker med lyft och 

vinterförvaring av sin nya båt. Ingvar ska även be honom flytta till annan 

bryggplats. Ingvar kommer, på varvsmötet, att föreslå att bryggägare som 

ej tänker sjösätta drar en lina från bojen till bryggan. På så sätt ligger 

bryggan stadigare och Ingvar får vetskap om att platsen är ledig. 

Utskick gällande årlig fondering: Curt skickar ut en förklaring till alla 

varvsmedlemmar, innan fakturan går ut till de 60 som inte betalat. 

          Det ska vara två poster i den ekonomiska redovisningen: Investeringsfond  

         där varvsmedlemmar bidrar med pengar. Jollefond där alla SNBK:s    

          medlemmar bidrar. 

Behov av groplagning på varvsområdet samt vägen ner: - Kan 

kommunen bidra med grus om vi ombesörjer arbetet? Claes tar kontakt 

med Kjell-Åke Åström för att få information om vart man vänder sig. 

Curt skickar ut en förfrågan till våra medlemmar om sponsring av 0-18:s 

grus, tillsammans med informationen om investeringsfonden. 

Planering av arbetsdagarna: Arbetsplikten gäller medlemmar som inte 

tillhör någon arbetsgrupp. Grusning, röjningsarbete, städning av garage, 

sortering av sopor i containern är exempel på sådant som behöver göras. 

Curt meddelar Claes vilka medlemmar som ska delta.   

Hamburgare serveras under arbetsdagarna. 

Mögellukt har känts av och till i klubbstugan under hösten. 

- Åtgärd? 

Stugan är i behov av ommålning. 

Claes gör i ordning en kallelse till arbetsdagarna, Curt skickar ut den. 

Ingvar kommer snart att börja göra både landkartor och sjökort över 

klubbområdet. 

Elskåpet innan bryggorna är delvis uppgrävt.  

– Vad händer där?    

§5 Rapport jollesektionen 
          Under dagens möte skriver Milan på en ansökan om aktivitetsbidrag som  

          Mårten förberett. 

          Den 16-18:e november planerar Mårten och Daniel Solberg att delta i en  

          kurs på Bosön. 

          Onsdagsträningar samt ett jolleläger under V34 är den verksamhet som  

          bedrivits sedan förra mötet. Septembersegling och avslutning återstår.  

          Driftsbidrag kan ev. erhållas från kommunen. Mårten undersöker. 

          Curt meddelar att det finns sponsorloggor på hemsidan som inte är betalda  

          2012. Milan tar på sig att prata med företrädare för dessa företag. 
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          Ett företag har erbjudit sig att sponsra klubben med 1400 kr om de får ha  

          sin logga på hemsidan. Vi accepterar budet. 

            

§6     Rapport tävlingssektionen 

          Per-Inge berättar om en planerad kurs, som leder mot tävlingssegling. 

          En ”gast-pool” önskas av Claes och Mårten.           

 

§7 Läget inför klubbtävlingen och fest den 1/9 

          Sju båtar anmälda hittills. 

 

§8 Övriga frågor 

Klubben anlitar Nordea för våra ekonomiska förehavande.  

Danske Bank erbjuder bättre villkor och kan vara ett alternativ. Tony 

kontrollerar villkoren och återkommer till Mårten när det är aktuellt.  

 

Nästa styrelsemötemöte: Onsdag den 17 oktober kl 18.30 på Danske Bank. 

          

§9 Mötets avslutande 

          Vi tackade varandra för mötet. 

 

 

 

 

 

 

 
 

 



Sundsvall-Njurunda Båtklubb 2012-08-28   Sida 4 av 6 

Styrelsen 

Bilaga 1: Resultatrapport 
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Bilaga 2: Balansrapport 
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Bilaga 3: Rapport från Webmaster 

Webbsidan 
 Vår ordinarie webbsida nr 1 (www.snbk.org) har löpande uppdaterats. Sedan styrelsemötet 2012-06-07 

har följande uppdateringar skett: 
o Aktiviteter och Planeringskalendern. 
o Förlängd sjösättningsfrist. 
o Klampenköret. 
o Ny postbox till SNBK. 
o Info om årets tredje medlemsfakturering 2012-07-09 (nya medlemmar) och fjärde 

medlemsfakturering 2012-07-12 (sommarkvarliggare). 
o Bilder från jolleverksamheten (E-jollesegling, tippningsövning och läger på Vindhem). 
o Team Celestas deltagande i Ulvöregattan. 
o GKC-slutresultat. 
o Inbjudan Sommardraget och Årsfesten. 

 Överföring av ägandet av domänen www.snbk.org från Carsten Ström numera Carsten Lyth till mig efter 
omfattande byråkratiska krav från operatören One.com. 

Medlemsmatrikeln och mailavisering från denna 
 Medlemsmatrikeln 2012: 

o Nya medlemmar: + 23 (varav 1 huvudmedlem A, 8 huvudmedlemmar C och 14 
familjemedlemmar). 

o Annullerade medlemmar: - 88 (varav 35 huvudmedlemmar och 53 familjemedlemmar). 
o Netto: - 65.  

 Faktureringsläget via SBU-registret: 

SNBK Årsfakturering 2012_3 Bokföringsorder 

KontoNr Konto Typ Summa 

  1510 Kundfordringar Debet 800 
  3140 Medlemsavgift Kredit -800 
   

SNBK Årsfakt 2012_4 - Bokföringsorder 

KontoNr Konto Typ Summa 

1510 Kundfordringar Debet 8000 

3130 Varvshyresavgift externa Kredit -8000 
 

o Mina krediteringar och Benitas och Tonys kompletteringar med inbetalningar har hittills medfört 
följande reskontraförbättringar: 

 2011-12-31 
Årsskifte 

2012-03-11 
Ekonomimöte 

2012-03-28 
Årsmöte 

2012-08-28 
Dagsläge 

Tot fakt 2009-2012 847 810 kr 847 810 kr 776 310 kr 953 110 kr 

Totalt inbetalt 347 150 kr 616 950 kr 613 250 kr 919 460 kr 

Totalt utestående 500 660 kr 230 860 kr 163 060 kr 33 650 kr 

   

Sommardraget och Årsfesten 
 Anmälda båtar: 7 st. 

 Anmälda festdeltagare: 18 vuxna och 2 barn. 

http://www.snbk.org/
http://www.snbk.org/

